
Kjør forsiktig!

  Mange bilister har fått seg en kraftig overraskelse når skogens konge har stått i veibanen.  

  

     

      

Faren for å kjøre på en elg er svært stor for tiden. Bare siden 1. november har det skjedd 84 påkjørsler av dyr, de aller fleste elg.

  
      

Ht.no  og Harstad Tidende har skrevet om det faktum at godt over 80 dyr er påkjørt i politidistriktet de siste 50 dagene. Politiet forteller at det er saltingen som har mye av skylda.   

  Politiet er opptatt av at bilistene er oppmerksomme på faren for å finne skogens konge nær bebyggelse og på veiene. Men det virker ikke å nytte.   
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          Onsdag ettermiddag ble to elger påkjørt i Evenes-området. I tillegg ble 8-10 reinsdyr påkjørt på Bjørnfjell onsdag.     Og sist natt ble nok en elg rammet av bil. Det skjedde på E10 overfor Evenskjer. Elgen forsvant fra stedet etter påkjørselen og viltnemnda ble underrettet. Det ble ikke materielle skader i uhellet.     Tallet på dyrepåkjørsler er dermed i ferd med å passere 100 bare siden 1. november.   Selges til private 
  -Når en elg blir påkjørt er det vanlig prosedyre å varsle viltnemnda i kommunen.     Viggo Berg er leder for viltnemnda i Evenes. Han forteller at dyr de må avlive blir ivaretatt.     – Mattilsynet gir viltnemdene tillatelse til å selge dyr, men ikke i småpartier. Vi kan heller ikke overlate dyr til offentlige institusjoner, slik det var mulighet til tidligere. Vi selger nå hele og halve dyr til privatpersoner, sier Berg.     Det betyr altså at hvem som helst kan kjøpe en skutt elg og eventuelt videreselge den.     – Vi har ei liste over folk som er interessert, så det er aldri problemer med avsetningen, sier han.        -  Årsaken til at elgen ferdes langs veiene er veisaltingen, forteller operasjonsleder Grete Birkeland hos politiet. – Saltet setter seg på trærne, som elgen gjerne er ute etter.     Hun oppfordrer bilistene til å være svært oppmerksomme i vintermørket, og at de, når ulykken er ute, varsler politiet.     – Det er viktig å varsle politiet om hvor påkjørselen har skjedd. Vi varsler viltnemda i kommunen, som søker opp dyret og tar seg av det. Det har med forsikringen å gjøre. Noen selskaper krever at slike påkjørsler varsles for at bileieren skal få et korrekt forsikringsoppgjør, sier hun.     – Men det aller viktigste er at dyret blir ivaretatt, legger hun til.   Foto: Tom Inge Andersen
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